

- Laurel WHITNEY, Jesuit Centre, Toronto; and
- Elie WIESEL.

On motion of Jim Hawkes, it was agreed,—That the Committee sit next week as follows:

- Monday, August 31, 1987, at 7:00 p.m.;
- Tuesday, September 1, 1987, at 9:30 a.m. and 3:30 p.m.;
- Wednesday, September 2, 1987, at 3:30 p.m. and 7:00 p.m.;
- Thursday, September 3, 1987, at 9:30 a.m. and 3:30 p.m.; and
- Friday, September 4, 1987, at 9:30 a.m.;

and that witnesses be invited at the discretion of the Chairman, bearing in mind the constraints of other duties on Members' time.

On motion of Jim Hawkes, it was agreed,—That the Researcher consult with witnesses regarding their presentations.

On motion of Jim Hawkes, it was agreed,—That reasonable travelling and living expenses be paid to witnesses invited by the Committee to appear before it, provided that the Chairman may exercise discretion as to the number eligible for reimbursement from each group.

On motion of Jim Hawkes, it was agreed,—That the Committee print an extra 500 copies each of Issues Nos. 1 and 2.

On motion of Benno Friesen, it was agreed,—That briefs and letters be distributed to the Committee at once in the language in which they are received, with the translation to follow as soon as it is completed.

At 7:00 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Charles Bellemare
Clerk of the Committee

- La Sikh Professionnal Association of Canada, Toronto, Ottawa;
- Sun Youth, Montréal;
- Laurel WHITNEY, du Jesuit Centre, Toronto, et
- Elie WIESEL.

Sur motion de Jim Hawkes, il est convenu,—Que le Comité siège la semaine prochaine aux heures et dates suivantes:

- Le lundi 31 août 1987, à 19 heures;
- Le mardi 1^{er} septembre 1987, à 9 h 30 et 15 h 30;
- Le mercredi 2 septembre 1987, à 15 h 30 et à 19 heures;
- Le jeudi 3 septembre 1987, à 9 h 30 et à 15 h 30, et
- Le vendredi 4 septembre 1987, à 9 h 30;

et que les témoins soient invités à la discrétion du président, dans les limites compatibles avec les contraintes de temps imposées aux députés par leurs autres obligations.

Sur motion de Jim Hawkes, il est convenu,—Que l'attaché de recherche prenne contact avec les témoins au sujet de leurs exposés.

Sur motion de Jim Hawkes, il est convenu,—Que des frais raisonnables de voyage et de séjour seront remboursés aux témoins invités par le Comité, le nombre de personnes admissibles à ce remboursement étant, pour chaque groupe, laissé à la discrétion du président.

Sur motion de Jim Hawkes, il est convenu,—Que le Comité fasse imprimer 500 exemplaires supplémentaires des fascicules 1 et 2 de ses travaux.

Sur motion de Benno Friesen, il est convenu,—Que les membres du Comité recevront dès leur réception les mémoires et les lettres dans la langue de rédaction, et leur traduction dès qu'elle sera disponible.

À 19 heures, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité
Charles Bellemare